
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtedato: 19.03.2012 Møtested: Egersund Arena 
Tidspunkt - fra: 18:00 Tidspunkt - til:  22:35  
Sak – fra / til: 001/12 - 016/12 
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Odd Stangeland (AP) Frank Emil Moen (AP) Unn Therese Omdal (AP) 
Bjørn Reidar Berentsen (AP) Tor Dahle (AP) Renate Tråsavik (AP) 
Tommy Bjellås (FRP) Tom Harry Albertsen (FRP) Mai Helen H. Ervik (FRP) 
Bjørn Carlsen (H) Leif Erik Egaas (H) Terje Jørgensen jr. (H) 
Kjell Vidar Nygård (H) Astrid H. Robertson (H) Alf Tore Sæstad (KRF) 
Ruth Evy Berglyd (SP) Harald Oddsen Havsø (H) Edmund J.R. Iversen (KRF) 
Bente S. Gundvaldsen (KRF) Solveig Ege Tengesdal (KrF) Jon Aarsland (KrF) 
Brit L. Kvassheim (V) Tor Olav Gya (SP) Halvor Østerman Thengs (SV) 
Roald Eie (FRP) Morgen Haug (KrF)  
 
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Roger Sæstad (AP) Thuasanee Lingeswaran (AP) Arne Stapnes (H) 
Swanhild F. Wetteland (H) Tor Inge Rake (V)  
 
 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Anders Ege (AP) Elisabeth Solbakke (AP) Anja Hovland (H) 
Frank Fredriksen (H) Anette Hoås  (V)  
 
 
Følgende varamedlemmer møtte i enkeltsak(er): 
Bernt Koldal (SP)  (Sak 001/12)   
 
 
Følgende fra administrasjonen/andre møtte: 
Rådmann Ketil Helgevold Kommunalsjef personal Kristin Haugland 
Kommunalsjef levekår Kåre Ingvar Helland Kommunalsjef økonomi Tore Oliversen 
Plansjef Dag Kjetil Tonheim Rådgiver Dag M. Egaas 
Leder av kontrollutvalget Sølvi Ege 
 
Merknader til møtet: 
 Følgende orienteringer ble gjennomført: 

Kl. 18:00 – Utdeling av SR-Banks gavefond. 
Kl. 18:15 – Orientering av EIK. 
Kl. 18:30 – Orientering av fotograf Hugo Lütcherath om fotoprosjekt. 
Kl. 1840 – Orientering om medarbeiderundersøkelsen i kommunen – kommunalsjef personal 
Kristin B Haugland. 

 EIGERSUND KOMMUNE 
Kommunestyret 



 Følgende saker ble enstemmig satt på sakslisten ved møtets start: 
o 014/12 - Interpellasjon om at ordføreren ønsker å åpne opp for at Eigersund 

kommune kan drive bompengeinnkreving for å finnansiere tunnel i Årstaddalen   
o 015/12 - Spørsmål om at det har dannet seg et bilde av at Egersund og 

ordføreren er imot et godt kommunesamarbeid i Dalane 
o 016/12 - Morpheus AS – Flytting av skjenkebevillingen fra Strandgaten 60 til 

Storgaten 14. 
 Følgende saker ble enstemmig trukket da sakene ikke ble ferdigbehandlet i planteknisk 

utvalg: 
o 007/12 - Reguleringsplan gnr. 60 bnr. 445 m.fl. - Hellvik - industriformål - 2. 

gangsbehandling. 
o 011/12 - Revidert utbyggingsavtale, gnr. 13 bnr. 27 - Terlandsstykket 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

Leif Erik Egaas  
Ordfører Leif E Broch 
 Utvalgssekretær 



Utvalgets faste medlemmer/varamedlemmer (31): 
 

ARBEIDERPARTIET: (8)  Vararepresentanter   
Unn Therese Omdal (Varaordfører) 1. Anderse Ege 
Odd Stangeland (Gruppeleder)  2. Elisabeth Solbakke 
Frank Emil Moen 3. Elin Svanes Hjørungnes 
Roger Sæstad 4. Åshild Bakken 
Bjørn Reidar Berentsen 5. Terje Vanglo 
Thuasanee Lingeswaran 6. Rolf Magne Skogen 
Tor Dahle 7. Svein Narve Veshovda 
Renate Tråsavik 8. Toril Åbotnes Iversen 
 9. Svenn Manum 
 10. Levent Kocanoglu 
 11. Jannicke Simoné Svanes 
FREMSKRITTSPARTIET: (4)  
Tommy Bjellås (Gruppeleder) 1. Cecilie Bruvik 
Tom Harry Albertsen 2. Anne Grete P Vatnamo 
Roald Eie 3. Svein Erik Madland 
Mai Helen Hetland Ervik 4. Emilie Stølen 
 5. Hans Petter Helland 
 6. Jan Aksel Skadberg 
 7. Dag Rune Skår 
HØYRE: (8)  
Leif Erik Egaas (Ordfører) 1. Liv Tone Øiumshaugen 
Arne Stapnes (Gruppeleder) 2. Rune Hetland 
Terje Jørgensen jr.  3. Anje Hovland 
Bjørn Carlsen 4. Frank Fredriksen 
Svanhild F. Wetteland 5. Lilly Remme Brunel 
Kjell Vidar Nygård 6. Kjetil Bentsen 
Harald Oddsen Havsø 7. Olaug Nordeide 
Astrid Hetland Robertson 8. Sidsel Margrethe Salvesen 
 9. John Harry Øglend (Uavhengig) 
 10. Per Ingve Leidland 
 11. Reinert Dirdal 
KRISTELIG FOLKEPARTI: (6)  
Solveig Ege Tengesdal (Gruppeleder) 1.Bjørn Arild Omdal 
Jon Aarsland 2. Kenneth Pedersen 
Alf Tore Sæstad 3. Elise Sæstad Jacobsen 
Morten Haug 4. Gudrun M Eilertsen Uthaug 
Bente Skaara Gunvaldsen 5. Liv Aarrestad Stapnes 
Edmund Johan R. Iversen 6.Monica Iversen Steffensen 
 7. Ivar Sleveland 
 8. Arne Rune Byberg 
 9. Rannveig Lauvås 
SENTERPARTIET: (2)  
Ruth Evy Berglyd (Gruppeleder) 1. Birger Røyland 
Tor Olav Gya 2. Johan Egeland 
 3. Bernt Koldal 
 4. May Sissel Nodland 
 5. Sigmund Slettebø 
SOSIALISTISK VENSTREPARTI: (1)  
Halvor Østerman Thengs (Gruppeleder) 1. June Stuen 
 2. Roger Rasmussen 
 3. Samuel Thengs 
 4. Martin Liland 
VENSTRE: (2)  
Tor Inge Rake (Gruppeleder) 1. Anette Hoås 
Brit L Kvassheim 2. Kjell Olav Henriksen 
 3. Asbjørn Mathisen Rake 
 4. Birgit Rodvelt 
 5. Jon Arild Helgheim 

 



 
Saksliste: 

Sak nr. Sakstittel L 

001/12 Godkjenning av protokoll kommunestyrets møte 19.12.2011  

002/12 2012 - Bosetting av flyktninger  

003/12 
Nye lokaler i Spinnerigaten 15 til  Voksenopplæringssenteret og til ekstra 
kontorer 

 

004/12 
Revidering av kommuneplan for Eigersund kommune 2011 - 2022 - 
havnepromenade m.m. 

 

005/12 
Reguleringsplan for gang- og sykkelvei Fv 65 Leidland - 
Skadbergstranden, 2-gangsbehandling 

 

006/12 
Reguleringsendring gangvei vestsiden av Langevannet gnr. 47 bnr. 14 
og gnr. 48 bnr. 2 - 2. gangsbehandling 

 

007/12 
Reguleringsplan gnr. 60 bnr. 445 m.fl. - Hellvik - industriformål - 2. 
gangsbehandling 

 

008/12 SMIL - strategi 2012-2015  

009/12 
Gebyrer for behandling av konsesjons- og delingssaker i Eigersund  fra 
01.01.2012 

 

010/12 Revidert utbyggingsavtale del av gnr. 60 bnr. 1, Hellvik  

011/12 Revidert utbyggingsavtale, gnr. 13 bnr. 27 - Terlandsstykket  

012/12 Årsplan for kontrollutvalget 2012  

013/12 Leder og stedfortreder av barnevernet  

014/12 
Interpellasjon om at ordføreren ønsker å åpne opp for at Eigersund 
kommune kan drive bompengeinnkreving for å finansiere tunnel i 
Årstaddalen. 

 

015/12 
Spørsmål om at det har dannet seg et bilde av at Egersund og 
Ordføreren er imot et godt kommunesamarbeid i Dalane. 

 

016/12 
Morpheus AS - Flytting av skjenkebevillingen fra Strandgt. 60 til 
Storgaten 14 

 

 
 
 
 
 



001/12: Godkjenning av protokoll kommunestyrets møte 19.12.2011 
/ Spørsmål i møtet. 
 

Forslag til vedtak 17.01.2012: 
 
Protokoll fra kommunestyrets møte 19.12.2011 godkjennes. 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Ordføreren foreslo slikt vedtak: 
”Punkt 2 i sak 117/11: Driftsbygning Bakkebø gård - framtidig disponering endres slik: 

2. Det innarbeides en klausul i avtalen om rett til gjenkjøp av bygningen. dersom det skal 
nyttes til andre presserende kommunale oppgaver i fremtiden. Ved et eventuelt 
gjenkjøp skal pris og betingelser være lik som ved denne overdragelsen.” 

 
 Ruth Evy Berglyd (SP) erklærte seg ugild og trådte ut idet hun er medlem av styret i Dalane 

Folkemuseum, jf. fvl. § 6, 1. ledd, bokstav e. Det fremkom ikke merknader til saken, og 
Bernt Koldal (SP) tok sete. 

~ o ~ 
  
Spørsmål: 
 Reidar Berentsen (AP) tok opp spørsmål om hvorvidt kommunen skal ta opp ytterligere 

Startlån da kvoten på 10 millioner allerede er brukt opp og det i tillegg har kommet inn en ny 
stor brukergruppe på grunn av nye krav om egenkapital. Han foreslo slikt vedtak: 

”Oversendelseforslag til formannskapet:  
Kommunen vurderer å ta opp ytterligere Startlån og ber om en sak på dette.” 

 
 
 Halvor Ø. Thengs (SV) tok opp spørsmål om hvorvidt kommunen følger opp regjeringens 

satsing på valgfag. 
 

Rådmannen orienterte om at dette ble fulgt opp og skolen hadde blitt tilført ekstra ressurser 
(2,5 time) på dette, men det er ikke tatt stilling til detaljene pr. dags dato. 

 
 
 Brit L. Kvassheim (V) etterlyste status på kommunestyrets vedtak punkt 36 som ble fremmet 

av Tor-Inge Rake (V) fellesforslag (KrF+SP+SV+V): 
36. Kommunestyret ber rådmannen om å foreta en gjennomgang av rammetildelingen til 
skolene i samarbeid med organisasjonene. Dette med sikte på å få til en så objektiv 
fordeling som mulig basert på antall rammetilskuddet til skolene. Gjennomgangen legges 
fram for neste kommunestyre 19.03.2012. 
Saken skulle legges frem for kommunestyret på dette møtet. 

 
Levekårssjefen orienterte om at saken ikke hadde blitt ferdig til dette møte på grunn 
arbeidspress, men at den kommer til neste formannskapsmøte. 

 
 
Votering: 
Protokollen enstemmig godkjent med ordførerens endringsforslag. 



Berentsens oversendelseforslag enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-001/12 Vedtak: 
 

1. Protokoll fra kommunestyrets møte 19.12.2011 godkjennes med følgende endring: 
Punkt 2 i sak 117/11: Driftsbygning Bakkebø gård - framtidig disponering endres 
slik: 2. Det innarbeides en klausul i avtalen om rett til gjenkjøp av bygningen. 
dersom det skal nyttes til andre presserende kommunale oppgaver i fremtiden. 
Ved et eventuelt gjenkjøp skal pris og betingelser være lik som ved denne 
overdragelsen. 

 
2.   Oversendelseforslag til formannskapet:  
 Kommunen vurderer å ta opp ytterligere Startlån og ber om en sak på dette. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
 
 

002/12: 2012 - Bosetting av flyktninger  
 

Rådmannens forslag til vedtak 17.02.2012: 
 
Rådmannen i Eigersund vedtar å ikke ta imot nyankomne flyktninger for bosetting i 2012.   
 
Dersom det blir ledige plasser i det etablerte prosjektet for enslige mindreårige flyktninger i 
løpet av 2012, vurderer imidlertid rådmannen det som aktuelt å ta imot inntil 2 -3 nye enslige 
mindreårige, for å opprettholde driften av dette prosjektet på dagens nivå. 
 
Rådmannen er kjent med at det foreligger positive vedtak om familiegjenforening for i alt 10 
personer som har sine nærmeste bosatt i Eigersund.  Eigersund kommune har – de senere 
år i alle fall – regnet familiegjenforente som en del av kvoten for mottak.  Det vil derfor bli 
bosatt 10 personer ved familiegjenforening i 2012. 
 
 
07.03.2012 Felles brukerutvalg 
 
Møtebehandling: 
ALF STÅLE EGELANDSDAL (brukerrepr.) foreslo: 

”Felles brukerutvalgs foreslår at Eigersund kommune bør stille seg positive til å 
imøtekomme IMDI sine ønsker, og ta imot totalt 20 flyktninger.” 

 
Votering: 
Egelandsdals forslag vedtatt med 7 stemmer mot 2 stemmer for rådmannens innstilling (Elsa 

A.Mehari og Veli Akalp, brukerrepr.). 
 
 
BRU-002/12 Vedtak: 
 

Felles brukerutvalgs foreslår at Eigersund kommune bør stille seg positive til å 
imøtekomme IMDI sine ønsker, og ta imot totalt 20 flyktninger. 
 

Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 
 
14.03.2012 Formannskapet 



 
Møtebehandling: 
 
Jon Aarsland (KrF) foreslo slikt vedtak: 

”Eigersund kommune stiller seg positive til å ta imot totalt 20 flyktninger.” 
 
   
Votering: 
Aarslands forslag vedtatt med 7 mot 4 stemmer. (H+FrP) 
 
 
FS-013/12 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

Eigersund kommune stiller seg positive til å ta imot totalt 20 flyktninger. 
 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
  
 
14.03.2012 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
Jon Aarsland (KrF) foreslo slikt vedtak: 

”Eigersund kommune stiller seg positive til å ta imot totalt 20 flyktninger.” 
 
   
Votering: 
Aarslands forslag vedtatt med 7 mot 4 stemmer. (H+FrP) 
 
 
FS-013/12 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

Eigersund kommune stiller seg positive til å ta imot totalt 20 flyktninger. 
 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Varaordføreren foreslo slikt vedtak: 

”Rådmannen setter ned en komité som har til formål å arrangere en fagdag med 
utgangspunkt i aktuelle problemstillinger fra rapporten ”Okka by. Evaluering av arbeidet 
med flyktninger i Eigersund kommune” fra Telemarksforskning.” 

  
 
Halvor Ø. Thengs (SV) foreslo slikt forslag (fellesforslag SV og V): 

”Eigersund kommune imøtekommer IMDI’s forespørsel av 3.10.2011 og tar imot 25 
nyankomne flyktninger for bosetting i 2012 hvorav 3 er enslige barn og unge.” 

  
 
Bjørn Carlsen (H) foreslo slikt vedtak: 

”Eigersund kommune tar ikke imot nyankomne flyktninger for bosetting i 2012.   



 
Dersom det blir ledige plasser i det etablerte prosjektet for enslige mindreårige 
flyktninger i løpet av 2012, vurderer imidlertid rådmannen det som aktuelt å ta imot inntil 
2 -3 nye enslige mindreårige, for å opprettholde driften av dette prosjektet på dagens 
nivå. 
 
Rådmannen er kjent med at det foreligger positive vedtak om familiegjenforening for i alt 
10 personer som har sine nærmeste bosatt i Eigersund.  Eigersund kommune har – de 
senere år i alle fall – regnet familiegjenforente som en del av kvoten for mottak.  Det vil 
derfor bli bosatt 10 personer ved familiegjenforening i 2012.” 

 
  
Solveig Ege Tengesdal (KrF) foreslo slikt vedtak (fellesforslag AP + KrF): 

”Eigersund kommune stiller seg positive til å ta imot totalt 25 flyktninger i 2012.” 
 
  
Votering: 
Fellesforslag SV+V falt med 3 stemmer for. (V + SV) 
Formannskapets innstilling falt med 0 stemmer for.  
Tengesdals fellesforslag AP+KrF vedtatt med 17 mot 14 stemmer for Carlsens forslag. 

(H+FrP+SP) 
 
 
KS-002/12 Vedtak: 
 

1. Eigersund kommune stiller seg positive til å ta imot totalt 25 flyktninger i 2012. 
 

2. Rådmannen setter ned en komité som har til formål å arrangere en fagdag med 
utgangspunkt i aktuelle problemstillinger fra rapporten ”Okka by. Evaluering av arbeidet 
med flyktninger i Eigersund kommune” fra Telemarksforskning. 
 

Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
 
 

003/12: Nye lokaler i Spinnerigaten 15 til  
Voksenopplæringssenteret og til ekstra kontorer  
 

Rådmannens forslag til vedtak 22.02.2012: 
1. Rådmannen gis fullmakt til å inngå en langsiktig leieavtale med Svanedal AS om leie 

av Spinnerigaten 15, 4370 Eigersund, brutto leieareal 730 kvm (685 kvm netto) iflg. 
vedlagte tegning til nye lokaler for Voksenopplæringssenteret.  

2. I tillegg gis rådmannen fullmakt til å leie 151 kvm. kontorlokaler i samme bygg. 
3. Leiebeløpet for lokaler til Voksenopplæringssenteret er på kr 500.- pr kvm. til 

01.06.2014, deretter er leieprisen 850 kr pr. kvm. Årlig leie er kr 365 000.- i starten og 
kr 620 500 pr. år fra 01.06.2014. 

4. Leieprise for 151 kvm kontorlokaler i 1.etg. i Spinnerigaten nr. 15, er 850 kr pr. kvm 
som gir årlig leie 128.350 pr. år.  

 
07.03.2012 Felles brukerutvalg 
 
Møtebehandling: 
LEDER EDMUND IVERSEN (brukerrepr.) foreslo slikt tillegg: 
 ”Felles brukerutvalg forutsetter at handikapparkeringsplasser ivaretas.” 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling med Iversens tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 
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BRU-001/12 Vedtak: 
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å inngå en langsiktig leieavtale med Svanedal AS om 
leie av Spinnerigaten 15, 4370 Eigersund, brutto leieareal 730 kvm (685 kvm 
netto) iflg. vedlagte tegning til nye lokaler for Voksenopplæringssenteret.  

2. I tillegg gis rådmannen fullmakt til å leie 151 kvm. kontorlokaler i samme bygg. 
3. Leiebeløpet for lokaler til Voksenopplæringssenteret er på kr 500.- pr kvm. til 

01.06.2014, deretter er leieprisen 850 kr pr. kvm. Årlig leie er kr 365 000.- i starten 
og kr 620 500 pr. år fra 01.06.2014. 

4. Leieprise for 151 kvm kontorlokaler i 1.etg. i Spinnerigaten nr. 15, er 850 kr pr. 
kvm som gir årlig leie 128.350 pr. år.  

  
Felles brukerutvalg forutsetter at handikapparkeringsplasser ivaretas. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
  

 
14.03.2012 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
 Nytt dokument i saken: Brukerutvalgets vedtak i saken. 

~ o ~ 
 
Solveig Ege Tengesdal (KrF) foreslo slikt vedtak: 

”Nytt punkt 5: Det forutsetter at parkeringsplasser for funksjonshemmede ivaretas. 
Nytt punkt 6: Felleskostnader må avklares før en eventuell avtale inngås.” 

 
 
Votering:  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Tengesdals forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
FS-012/12 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å inngå en langsiktig leieavtale med Svanedal AS om 
leie av Spinnerigaten 15, 4370 Eigersund, brutto leieareal 730 kvm (685 kvm 
netto) iflg. vedlagte tegning til nye lokaler for Voksenopplæringssenteret.  

2. I tillegg gis rådmannen fullmakt til å leie 151 kvm. kontorlokaler i samme bygg. 
3. Leiebeløpet for lokaler til Voksenopplæringssenteret er på kr 500.- pr kvm. til 

01.06.2014, deretter er leieprisen 850 kr pr. kvm. Årlig leie er kr 365 000.- i starten 
og kr 620 500 pr. år fra 01.06.2014. 

4. Leieprise for 151 kvm kontorlokaler i 1.etg. i Spinnerigaten nr. 15, er 850 kr pr. 
kvm som gir årlig leie 128.350 pr. år.  

5. Det forutsetter at parkeringsplasser for funksjonshemmede ivaretas.  
6. Felleskostnader må avklares før en eventuell avtale inngås. 
 

Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
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Møtebehandling: 
 
 Solveig Ege Tengesdal (KrF) stilte spørsmål ved om hvorvidt hun var inhabil da hun 

tidligere har vært ansatt i Dalane Næringshage. Kommunestyret fant ikke Tengesdal inhabil. 
~ o ~ 

  
Kjell Vidar Nygård foreslo slikt vedtak: 

1. ”Rådmannen gis fullmakt til å fremforhandle en langsiktig leieavtale med Svanedal AS 
om leie av Spinnerigaten 15, 4370 Eigersund, brutto leieareal 730 kvm (685 kvm netto) 
iflg. vedlagte tegning til nye lokaler for Voksenopplæringssenteret. Når avtalen er ferdig 
fremforhandlet, legges den frem for formannskapet for endelig godkjenning. 

2. I tillegg gis rådmannen fullmakt til å fremforhandle leiekontrakt om å leie 151 kvm. 
kontorlokaler i samme bygg. Når avtalen er ferdig fremforhandlet, legges den frem for 
formannskapet for endelig godkjenning.” 

 
 
Votering: 
Nygårds forslag enstemmig vedtatt mot 0 stemmer for formannskapets innstiling punkt 1-2. 
Formannskapets innstilling punkt 3-6 enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-003/12 Vedtak: 
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å fremforhandle en langsiktig leieavtale med Svanedal AS 
om leie av Spinnerigaten 15, 4370 Eigersund, brutto leieareal 730 kvm (685 kvm netto) 
iflg. vedlagte tegning til nye lokaler for Voksenopplæringssenteret. Når avtalen er ferdig 
fremforhandlet, legges den frem for formannskapet for endelig godkjenning. 

2. I tillegg gis rådmannen fullmakt til å fremforhandle leiekontrakt om å leie 151 kvm. 
kontorlokaler i samme bygg. Når avtalen er ferdig fremforhandlet, legges den frem for 
formannskapet for endelig godkjenning. 

3. Leiebeløpet for lokaler til Voksenopplæringssenteret er på kr 500.- pr kvm. til 
01.06.2014, deretter er leieprisen 850 kr pr. kvm. Årlig leie er kr 365 000.- i starten og kr 
620 500 pr. år fra 01.06.2014. 

4. Leieprise for 151 kvm kontorlokaler i 1.etg. i Spinnerigaten nr. 15, er 850 kr pr. kvm som 
gir årlig leie 128.350 pr. år.  

5. Det forutsetter at parkeringsplasser for funksjonshemmede ivaretas.  
6. Felleskostnader må avklares før en eventuell avtale inngås. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
 
 

004/12: Revidering av kommuneplan for Eigersund kommune 2011 - 
2022 - havnepromenade m.m.  
 

Rådmannens forslag til vedtak 18.02.2012: 
 
Kommuneplanutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Del av kommuneplanens arealdel 2011-2022 med tilhørende dokumenter blir lagt vedtatt 
med følgende endringer: 
  

Bestemmelser: 
1. Bestemmelse i forhold til Havnepromenade blir lagt inn: ”Det kan etableres en 

gangforbindelse i forkant av sjøhusbebyggelsen på strekningen fra gnr./bnr 13/97 til 
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og med 13/1936. Arealet foran de to gule sjøhusene på gnr. 13 bnr. 1934 og gnr. 13 
bnr. 1743 skal holdes åpen mot sjøen og eksisterende svalgang kan benyttes. 

 
Det kan etableres gangforbindelse foran gnr. 13 bnr. 1932 og frem til gnr. 13 bnr. 67. 
Materialet skal i hovedsak være i tre, utenom på deler av gnr. 13 bnr 1938 og gnr. 13 
bnr. 1848 der det kan etableres betongkai for levering av varer fra sjøen. 
Gangforbindelsen skal begrenses til sikker og universell utformet fremkommelighet 
for gående. Rogaland Fylkeskommune skal kontaktes ved oppstart og skal sammen 
med regionantikvaren tas med på råd samt ha saken til uttale.” 

2. §1.1 som lyder; ”Myndighetene til å gi dispensasjon fra kommuneplanen legges til 
formannskapet med hjemmel i § 19‐2, 1.ledd.” endrer en Formannskapet til 
Planteknisk utvalg. 

3. §1.15 Utbyggingsavtaler endres til jfr. prinsipputtalelse fra departementet ” Med 
utbyggingsavtale menes en avtale mellom kommunen og grunneier eller utbygger om 
utbygging av et område. Utbyggingsavtaler bygger på vedtatte reguleringsplaner. I 
områder som krever reguleringsplan før tiltak etter pbl § 20‐1 kan iverksettes, krever 
ønsker Eigersund kommune at det foreligge vedtatt utbyggingsavtale før tiltak 
iverksettes dersom kommunen skal overta eiendom og anlegg. Utbyggingsavtalen 
skal kan brukes for alle typer tiltak det er adgang til, jfr. pbl § 17‐3. Kvalitetskrav og 
kostnader i forbindelse med opparbeidelse og overdragelse av arealer og anlegg til 
kommunen, avtales i det enkelte tilfelle. De tekniske anlegg for boligfeltet skal 
prosjekteres og utføres i henhold til Eigersund kommunes til enhver tid gjeldende 
normer for vei, vann og avløp. Når alle avtalepartenes plikter i henhold til 
utbyggingsavtalene er utført og godkjent av Eigersund kommune, overtar kommunen 
den avtalte del av anlegg til eiendom, drift og vedlikehold. Overtakelsen av de 
tekniske anlegg skal skje snarest mulig etter at anleggene er opparbeidet. Det skal 
holdes en formell overtakelsesforretning. 

4. Nytt punkt L i §5.1.1 ”Avkjørsel for spredt bolig SB (1) gnr. 20 bnr. 7 skal opparbeides 
og godkjennes i henhold til planer godkjent av Statens Vegvesen.” 

Kart 
5. Havnepromenade blir vist i kommuneplanen i tråd med bestemmelse i pkt. 1.  
6. SB (1) Nodland justeres i tråd med kart datert 01/09/11 fra landbrukssjefen med 

følgende bestemmelse og der ny bebyggelse skal ligge  minst 50 meter fra fylkesveg 
jfr. generelle vilkår i §5.1.1 samt at avkjørsel skal godkjennes av statens vegvesen 

 
Forutsigbarhetsvedtak  
7. Forslag til forutsigbarhetsvedtak legges ut til høring og fremmes som egen sak for 

kommunestyret så raskt som mulig.  
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan og bygningslovens §11-15. 
 
 
14.03.2012 Kommuneplanutvalg 
 
Møtebehandling: 
 
 Ordføreren stilte spørsmål ved bestemmelsene om oppmaling av skilt på båthus i indre 

havn og regelverket jf. en søknad om å endre Skanska til Hellvik Hus AS. 
 
Administrasjonen skal følge opp saken slik at det kan bli en formålstjenelig løsning. 

 
Tor-Inge Rake (V) trådte ut under behandling av spørsmålet fra ordføreren da han er 
inhabil som eier av båthus jf. fvl § 6.1. 

~ o ~ 
  
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.  
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KPU-001/12 Vedtak: 
 
Kommuneplanutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

Del av kommuneplanens arealdel 2011-2022 med tilhørende dokumenter blir lagt vedtatt 
med følgende endringer: 
  

Bestemmelser: 
1. Bestemmelse i forhold til Havnepromenade blir lagt inn: ”Det kan etableres en 

gangforbindelse i forkant av sjøhusbebyggelsen på strekningen fra gnr./bnr 13/97 
til og med 13/1936. Arealet foran de to gule sjøhusene på gnr. 13 bnr. 1934 og 
gnr. 13 bnr. 1743 skal holdes åpen mot sjøen og eksisterende svalgang kan 
benyttes. 

 
Det kan etableres gangforbindelse foran gnr. 13 bnr. 1932 og frem til gnr. 13 bnr. 
67. Materialet skal i hovedsak være i tre, utenom på deler av gnr. 13 bnr 1938 og 
gnr. 13 bnr. 1848 der det kan etableres betongkai for levering av varer fra sjøen. 
Gangforbindelsen skal begrenses til sikker og universell utformet 
fremkommelighet for gående. Rogaland Fylkeskommune skal kontaktes ved 
oppstart og skal sammen med regionantikvaren tas med på råd samt ha saken til 
uttale.” 

2. §1.1 som lyder; ”Myndighetene til å gi dispensasjon fra kommuneplanen legges til 
formannskapet med hjemmel i § 19‐2, 1.ledd.” endrer en Formannskapet til 
Planteknisk utvalg. 

3. §1.15 Utbyggingsavtaler endres til jfr. prinsipputtalelse fra departementet ” Med 
utbyggingsavtale menes en avtale mellom kommunen og grunneier eller utbygger 
om utbygging av et område. Utbyggingsavtaler bygger på vedtatte 
reguleringsplaner. I områder som krever reguleringsplan før tiltak etter pbl § 20‐1 
kan iverksettes, krever ønsker Eigersund kommune at det foreligge vedtatt 
utbyggingsavtale før tiltak iverksettes dersom kommunen skal overta eiendom og 
anlegg. Utbyggingsavtalen skal kan brukes for alle typer tiltak det er adgang til, jfr. 
pbl § 17‐3. Kvalitetskrav og kostnader i forbindelse med opparbeidelse og 
overdragelse av arealer og anlegg til kommunen, avtales i det enkelte tilfelle. De 
tekniske anlegg for boligfeltet skal prosjekteres og utføres i henhold til Eigersund 
kommunes til enhver tid gjeldende normer for vei, vann og avløp. Når alle 
avtalepartenes plikter i henhold til utbyggingsavtalene er utført og godkjent av 
Eigersund kommune, overtar kommunen den avtalte del av anlegg til eiendom, 
drift og vedlikehold. Overtakelsen av de tekniske anlegg skal skje snarest mulig 
etter at anleggene er opparbeidet. Det skal holdes en formell 
overtakelsesforretning. 

4. Nytt punkt L i §5.1.1 ”Avkjørsel for spredt bolig SB (1) gnr. 20 bnr. 7 skal 
opparbeides og godkjennes i henhold til planer godkjent av Statens Vegvesen.” 

Kart 
5. Havnepromenade blir vist i kommuneplanen i tråd med bestemmelse i pkt. 1.  
6. SB (1) Nodland justeres i tråd med kart datert 01/09/11 fra landbrukssjefen med 

følgende bestemmelse og der ny bebyggelse skal ligge minst 50 meter fra 
fylkesveg jfr. generelle vilkår i §5.1.1 samt at avkjørsel skal godkjennes av statens 
vegvesen 

 
Forutsigbarhetsvedtak  
7. Forslag til forutsigbarhetsvedtak legges ut til høring og fremmes som egen sak for 

kommunestyret så raskt som mulig.  
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan og bygningslovens §11-15. 

 
Vedtaket er enstemmig  
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19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Bjørn Carlsen (H) foreslo slikt vedtak: 

3 ”Følgende to setninger i punkt 3 erstattes:  
I områder som krever reguleringsplan før tiltak etter pbl § 20‐1 kan iverksettes, 
krever ønsker Eigersund kommune at det foreligge vedtatt utbyggingsavtale før tiltak 
iverksettes dersom kommunen skal overta eiendom og anlegg. Utbyggingsavtalen 
skal kan brukes for alle typer tiltak det er adgang til, jfr. pbl § 17‐3.  

 
med følgende: 
I områder som krever reguleringsplan før tiltak etter pbl § 20‐1 kan iverksettes, har 
Eigersund Kommune som overordnet målsetning at det foreligge vedtatt 
utbyggingsavtale før tiltak iverksettes dersom kommunen skal overta eiendom og 
anlegg. Eigersund Kommune har som overordnet målsetning at der skal utarbeides 
utbyggingsavtale i tilknytting til reguleringsplaner for alle typer tiltak det er adgang til, 
jfr. pbl § 17‐3. 
 

 
Votering: 
Innstiling fra planteknisk utvalg, med unntak av setningene som omfattes av Carlsens forslag, 

enstemmig vedtatt.  
Carlsens forslag, endring av setninger i punkt 3, enstemmig vedtatt mot 0 stemmer for innstilling 

fra planteknisk utvalg. 
 
 
KS-004/12 Vedtak: 
 

Del av kommuneplanens arealdel 2011-2022 med tilhørende dokumenter blir lagt vedtatt 
med følgende endringer: 
  

Bestemmelser: 
1. Bestemmelse i forhold til Havnepromenade blir lagt inn: ”Det kan etableres en 

gangforbindelse i forkant av sjøhusbebyggelsen på strekningen fra gnr./bnr 13/97 til 
og med 13/1936. Arealet foran de to gule sjøhusene på gnr. 13 bnr. 1934 og gnr. 13 
bnr. 1743 skal holdes åpen mot sjøen og eksisterende svalgang kan benyttes. 

 
Det kan etableres gangforbindelse foran gnr. 13 bnr. 1932 og frem til gnr. 13 bnr. 67. 
Materialet skal i hovedsak være i tre, utenom på deler av gnr. 13 bnr 1938 og gnr. 13 
bnr. 1848 der det kan etableres betongkai for levering av varer fra sjøen. 
Gangforbindelsen skal begrenses til sikker og universell utformet fremkommelighet 
for gående. Rogaland Fylkeskommune skal kontaktes ved oppstart og skal sammen 
med regionantikvaren tas med på råd samt ha saken til uttale.” 

2. §1.1 som lyder; ”Myndighetene til å gi dispensasjon fra kommuneplanen legges til 
formannskapet med hjemmel i § 19‐2, 1.ledd.” endrer en Formannskapet til 
Planteknisk utvalg. 

3. §1.15 Utbyggingsavtaler endres til jfr. prinsipputtalelse fra departementet ” Med 
utbyggingsavtale menes en avtale mellom kommunen og grunneier eller utbygger 
om utbygging av et område. Utbyggingsavtaler bygger på vedtatte reguleringsplaner.  
I områder som krever reguleringsplan før tiltak etter pbl § 20-1 kan iverksettes, har 
Eigersund Kommune  som overordnet målsetning at det foreligge vedtatt 
utbyggingsavtale før tiltak iverksettes dersom kommunen skal overta eiendom og 
anlegg. Eigersund Kommune har som overordnet målsetning at der skal utarbeides 
utbyggingsavtale i tilknytting til reguleringsplaner for alle typer tiltak det er adgang til, 
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jfr. pbl § 17-3. 
 Kvalitetskrav og kostnader i forbindelse med opparbeidelse og overdragelse av 
arealer og anlegg til kommunen, avtales i det enkelte tilfelle. De tekniske anlegg for 
boligfeltet skal prosjekteres og utføres i henhold til Eigersund kommunes til enhver 
tid gjeldende normer for vei, vann og avløp. Når alle avtalepartenes plikter i henhold 
til utbyggingsavtalene er utført og godkjent av Eigersund kommune, overtar 
kommunen den avtalte del av anlegg til eiendom, drift og vedlikehold. Overtakelsen 
av de tekniske anlegg skal skje snarest mulig etter at anleggene er opparbeidet. Det 
skal holdes en formell overtakelsesforretning. 

4. Nytt punkt L i §5.1.1 ”Avkjørsel for spredt bolig SB (1) gnr. 20 bnr. 7 skal 
opparbeides og godkjennes i henhold til planer godkjent av Statens Vegvesen.” 

Kart 
5. Havnepromenade blir vist i kommuneplanen i tråd med bestemmelse i pkt. 1.  
6. SB (1) Nodland justeres i tråd med kart datert 01/09/11 fra landbrukssjefen med 

følgende bestemmelse og der ny bebyggelse skal ligge minst 50 meter fra fylkesveg 
jfr. generelle vilkår i §5.1.1 samt at avkjørsel skal godkjennes av statens vegvesen 

 
Forutsigbarhetsvedtak  
7. Forslag til forutsigbarhetsvedtak legges ut til høring og fremmes som egen sak for 

kommunestyret så raskt som mulig.  
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan og bygningslovens §11-15. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
 
 
 

005/12: Reguleringsplan for gang- og sykkelvei Fv 65 Leidland - 
Skadbergstranden, 2-gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 15.02.2012: 
PTU innstiller til kommunestyret: 
Forslag til reguleringsplan for gang- og sykkelveg Fv 65 Leidland - Skadbergstranden med 
kart og bestemmelser blir lagt vedtatt med følgende justeringer i: 
Kart 

1. Sikttrekant i tilknytning til 7/20 mfl. må få en sikttrekant på 10x80m og ber om at dette 
innarbeides i plankart. 

2. De to gravhaugene (id 14562 og id 14563) reguleres til Hensynssone, fornminne i 
kombinasjon med LNF. 

 
Bestemmelse 

3. Rekkefølgekrav: Avkjørsler skal teknisk godkjennes av Statens vegvesen.  
4. Rekkefølgetiltak: ” Fjellknaus på sørsiden av kurven mellom Ytstebrødveien 174-180 

og på strekningen mellom Ytstebrødveien 360 og 368 hvor Skadbergfjellet går helt 
inntil vegen skal vurderes av geolog før eventuell sprengning utføres.” 

5. Hensynssone bevaring: Det er ikke tillatt å foreta noen form for fysiske inngrep 
innenfor området avsatt til ”Hensynssone,fornminner”. Eventuelle tiltak innenfor 
området må på forhånd avklares med kulturminnemyndighetene, jf. Lov om 
kulturminner §§ 3 og 8. Fortrinnsvis bør slike tiltak fremmes i form av 
reguleringsendring. 

6. I forbindelse med anleggsfasen skal de to gravhaugene sikres med fysiske sperrer. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven §12.12 
 
 
13.03.2012 Planteknisk utvalg 
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Møtebehandling: 

 Rådmannen endret sin innstilling slik: 
”Forslag til reguleringsplan for gang- og sykkelveg Fv 65 Leidland - 
Skadbergstranden med kart og bestemmelser blir lagt vedtatt med følgende 
justeringer i:….” 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling med endring enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-033/12 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsplan for gang- og sykkelveg Fv 65 Leidland - Skadbergstranden 
med kart og bestemmelser blir vedtatt med følgende justeringer i: 
Kart 

1. Sikttrekant i tilknytning til 7/20 mfl. må få en sikttrekant på 10x80m og ber om 
at dette innarbeides i plankart. 

2. De to gravhaugene (id 14562 og id 14563) reguleres til Hensynssone, 
fornminne i kombinasjon med LNF. 

Bestemmelse 
3. Rekkefølgekrav: Avkjørsler skal teknisk godkjennes av Statens vegvesen.  
4. Rekkefølgetiltak: ” Fjellknaus på sørsiden av kurven mellom Ytstebrødveien 

174-180 og på strekningen mellom Ytstebrødveien 360 og 368 hvor 
Skadbergfjellet går helt inntil vegen skal vurderes av geolog før eventuell 
sprengning utføres.” 

5. Hensynssone bevaring: Det er ikke tillatt å foreta noen form for fysiske inngrep 
innenfor området avsatt til ”Hensynssone,fornminner”. Eventuelle tiltak 
innenfor området må på forhånd avklares med kulturminnemyndighetene, jf. 
Lov om kulturminner §§ 3 og 8. Fortrinnsvis bør slike tiltak fremmes i form av 
reguleringsendring. 

6. I forbindelse med anleggsfasen skal de to gravhaugene sikres med fysiske 
sperrer. 

 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 Etter forsalg fra Solveig Ege Tengesdal (KrF) ba kommunestyret om at prioritetslisten for 

trafikksikkerhetstiltak ble oversendt til kommunestyret som informasjon. 
-~ o ~ 

  
Votering: 
Innstilling fra planteknisk utvalg enstemmig vedtatt.  
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KS-005/12 Vedtak: 
 

Forslag til reguleringsplan for gang- og sykkelveg Fv 65 Leidland - Skadbergstranden 
med kart og bestemmelser blir vedtatt med følgende justeringer i: 
Kart 

1. Sikttrekant i tilknytning til 7/20 mfl. må få en sikttrekant på 10x80m og ber om at dette 
innarbeides i plankart. 

2. De to gravhaugene (id 14562 og id 14563) reguleres til Hensynssone, fornminne i 
kombinasjon med LNF. 
Bestemmelse 

3. Rekkefølgekrav: Avkjørsler skal teknisk godkjennes av Statens vegvesen.  
4. Rekkefølgetiltak: ” Fjellknaus på sørsiden av kurven mellom Ytstebrødveien 174-180 og 

på strekningen mellom Ytstebrødveien 360 og 368 hvor Skadbergfjellet går helt inntil 
vegen skal vurderes av geolog før eventuell sprengning utføres.” 

5. Hensynssone bevaring: Det er ikke tillatt å foreta noen form for fysiske inngrep innenfor 
området avsatt til ”Hensynssone,fornminner”. Eventuelle tiltak innenfor området må på 
forhånd avklares med kulturminnemyndighetene, jf. Lov om kulturminner §§ 3 og 8. 
Fortrinnsvis bør slike tiltak fremmes i form av reguleringsendring. 

6. I forbindelse med anleggsfasen skal de to gravhaugene sikres med fysiske sperrer. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

006/12: Reguleringsendring gangvei vestsiden av Langevannet gnr. 
47 bnr. 14 og gnr. 48 bnr. 2 - 2. gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 17.01.2012: 
 
Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsendring for gangvei vestsiden av Langevannet gnr. 47 bnr. 14 og gnr. 
48 bnr. 2 med kart og bestemmelser datert 25.05.2011 vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven §12.12 
 
 
13.03.2012 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
PTU-034/12 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsendring for gangvei på vestsiden av Langevannet gnr. 47 bnr. 
14 og gnr. 48 bnr. 2 med kart og bestemmelser datert 25.05.2011 vedtas som 
fremlagt. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
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19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 Roald Eie (FrP) erklærte seg ugild og trådte ut idet hans mor som grunnerier i området er part 

i saken, jf. fvl. § 6, 1. ledd, bokstav b. Det fremkom ikke merknader til saken, og 
kommunestyret var 30 under behandling av saken. 

~ o ~ 
  
Votering: 
Innstilling fra planteknisk utvalg enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-006/12 Vedtak: 

 
Forslag til reguleringsendring for gangvei på vestsiden av Langevannet gnr. 47 bnr. 14 
og gnr. 48 bnr. 2 med kart og bestemmelser datert 25.05.2011 vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

007/12: Reguleringsplan gnr. 60 bnr. 445 m.fl. - Hellvik - 
industriformål - 2. gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 15.02.2012: 
PTU innstiller til kommunestyret: 
Forslag til reguleringsplan for industriområde på gnr. 60 bnr. 445 m.fl., Hellvik med 
kart og bestemmelser datert 22.12.2010 blir vedtatt med følgende endringer i: 
Kart 

1. Det vises returpunkt for hytteavfall. 
Bestemmelser 

1. ”Ved søknad om tillatelse til tiltak i industriområdet skal følgende redegjøres for: 
a. Bygningens plassering på tomten. 
b. Situasjonsplan i mål 1:200 som viser bygninger, murer, utvendige trapper, 

skjæring, fylling, materialbruk,. 
c. Terrengsnitt som viser tomt og minst 5 m inn på naboeiendom, eksisterende 

og nytt terreng 
d. Bygningens konstruksjon og materialer. Materialer med kjente miljøulemper 

skal redegjøres for. 
e. Fasader, snitt og planer i mål 1:100. 
f. Høyder og utnyttelse (BRA eller BYA).” 

2. Rekkefølgetiltak; Industriområdet skal knyttes til offentlig vann og avløp. 
3. Hytterenovasjon: Innregulert avkjørsel til miljøstasjonen/hytterenovasjonen skal kun 

betjene trafikk i forbindelse med denne.  Tekniske planer skal forevises og 
godkjennes av Statens vegvesen før byggetillatelse blir gitt. 

4. Følgende bestemmelser erstatter eksisterende 2.1 og 2.2; 
2.1 Eksisterende boliger. 
Eksisterende boliger i planområdet inngår i planen og kan om nødvendig 
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gjennoppføres. Garasje er tillatt med bebygd areal inntil 50 m2 med mønehøyde inntil 
4,5 m. Alle byggetiltak innenfor regulert byggegrense på 50 m fra senterlinjen på Fv. 
44 skal forelegges Statens Vegvesen for uttale.  

 
2.2 Eksisterende fritidsboliger. 
Eksisterende fritidsboliger i planområdet inngår i planen, og kan om nødvendig 
gjenoppføres med samme ytre mål som de har når planen vedtas. Alle byggetiltak 
innenfor regulert byggegrense på 50 m fra senterlinjen på Fv. 44 skal forelegges 
Statens Vegvesen for uttale.  

 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven §12.12 
 
 
13.03.2012 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
KJELL VIDAR NYGÅRD (H) foreslo: 
 ”Tilleggspunkt til rådmannens innstilling: 

a. Maksimalt bebygd areal for hver tomt er BYA 40 %, pluss parkering. 
b. Maksimal gesimshøyde er 12 m i industriområdet. 
c. Høyspent legges i jordkabel.  
d. Eksisterende avkjørsler, gnr/bnr. 60/216, 60/230 og 60/231 - 3 avkjørsler - i 

planen saneres ved gjennomførelse av planen. 
 
De nye punktene legges ut til ny høring før planen fremmes for kommunestyret.” 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling med Nygårds tilleggspunkt enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-035/12 Vedtak: 

 
Forslag til reguleringsplan for industriområde på gnr. 60 bnr. 445 m.fl., Hellvik med 
kart og bestemmelser datert 22.12.2010 blir vedtatt med følgende endringer i: 
Kart 

1. Det vises returpunkt for hytteavfall. 
Bestemmelser 

1. ”Ved søknad om tillatelse til tiltak i industriområdet skal følgende redegjøres 
for: 

a. Bygningens plassering på tomten. 
b. Situasjonsplan i mål 1:200 som viser bygninger, murer, utvendige 

trapper, skjæring, fylling, materialbruk,. 
c. Terrengsnitt som viser tomt og minst 5 m inn på naboeiendom, 

eksisterende og nytt terreng 
d. Bygningens konstruksjon og materialer. Materialer med kjente 

miljøulemper skal redegjøres for. 
e. Fasader, snitt og planer i mål 1:100. 
f. Høyder og utnyttelse (BRA eller BYA).” 

2. Rekkefølgetiltak; Industriområdet skal knyttes til offentlig vann og avløp. 
3. Hytterenovasjon: Innregulert avkjørsel til miljøstasjonen/hytterenovasjonen 

skal kun betjene trafikk i forbindelse med denne.  Tekniske planer skal 
forevises og godkjennes av Statens vegvesen før byggetillatelse blir gitt. 

4. Følgende bestemmelser erstatter eksisterende 2.1 og 2.2; 
2.1 Eksisterende boliger. 
Eksisterende boliger i planområdet inngår i planen og kan om nødvendig 
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gjennoppføres. Garasje er tillatt med bebygd areal inntil 50 m2 med 
mønehøyde inntil 4,5 m. Alle byggetiltak innenfor regulert byggegrense på 
50 m fra senterlinjen på Fv. 44 skal forelegges Statens Vegvesen for 
uttale.  

 
2.2 Eksisterende fritidsboliger. 
Eksisterende fritidsboliger i planområdet inngår i planen, og kan om 
nødvendig gjenoppføres med samme ytre mål som de har når planen 
vedtas. Alle byggetiltak innenfor regulert byggegrense på 50 m fra 
senterlinjen på Fv. 44 skal forelegges Statens Vegvesen for uttale.  

 
5. Maksimalt bebygd areal for hver tomt er BYA 40 %, pluss parkering. 
6. Maksimal gesimshøyde er 12 m i industriområdet. 
7. Høyspent legges i jordkabel.  
8. Eksisterende avkjørsler, gnr/bnr. 60/216, 60/230 og 60/231 - 3 avkjørsler - i 

planen saneres ved gjennomførelse av planen. 
 
De nye punktene legges ut til ny høring før planen fremmes for kommunestyret. 

 
 Vedtaket fattes med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12.12. 
 

Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Ordføreren foreslo slikt vedtak: 

”Saken trekkes fra sakskartet da den ikke er ferdig behandlet i planteknisk utvalg.” 
 
 
Votering: 
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-007/12 Vedtak: 
 

Saken trekkes fra sakskartet da den ikke er ferdig behandlet i planteknisk utvalg. 
 
Vedtaket er enstemmig.  
 
 

008/12: SMIL - strategi 2012-2015  
 

Rådmannens forslag til vedtak 14.02.2012: 
 
Planteknisk utvalg gir slik innstilling til kommunestyret: 
 
Strategiplan med aktivitetsbudsjett for prioritering og bruk av midler etter ”Forskrift om spesielle 
miljøtiltak i jordbruket” ( SMIL ), samt ”Forskrift om tilskudd til nærings- og miljøtiltak i 
skogbruket ( NMSK ) for perioden 2012 – 2015 godkjennes. 
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13.03.2012 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 

 Rådmannen endret sin innstilling – strategiplanen - slik: 
“I pkt. 2.0 i første avsnitt står det:  

„Tynning har et forventet tilskuddsbehov på kr. 60.000.“ 
Riktig beløp skal være kr 50.000. 

 
I pkt. 2.0 andre avsnitt står det: „ 

Tilskuddsbehovet vil være ca. kr. 660.000 i perioden.“ 
Riktig beløp skal være kr. 324.000.“ 

 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling med endring enstemmig vedtatt. 
 
PTU-036/12 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg gir slik innstilling til kommunestyret: 
 
Strategiplan med aktivitetsbudsjett for prioritering og bruk av midler etter ”Forskrift om 
spesielle miljøtiltak i jordbruket” ( SMIL ), samt ”Forskrift om tilskudd til nærings- og 
miljøtiltak i skogbruket ( NMSK ) for perioden 2012 – 2015 godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Innstilling fra planteknisk utvalg enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-008/12 Vedtak: 

 
Strategiplan med aktivitetsbudsjett for prioritering og bruk av midler etter ”Forskrift om 
spesielle miljøtiltak i jordbruket” ( SMIL ), samt ”Forskrift om tilskudd til nærings- og 
miljøtiltak i skogbruket ( NMSK ) for perioden 2012 – 2015 godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 

009/12: Gebyrer for behandling av konsesjons- og delingssaker i 
Eigersund  fra 01.01.2012  
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Planteknisk utvalg innstiller slik til kommunestyret: 
Eigersund kommune vil ilegge et behandlingsgebyr på kr 5000 i alle konsesjonssaker ved 
erverv av fast eiendom og 2000 kr i alle delingssaker etter jordloven i saker innkommet etter 
31.12.2011. 
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13.03.2012 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
 TOR OLAV GYA (SP) stilte spørsmål om sin habilitet i saken da han er i prosess med en 

situasjon som kan medføre 10 delingsgebyrer, jf. fvl. § 6, 2.ledd, og trådte ut. 
 
Planteknisk utvalg fant ikke Gya inhabil i saken, og han tok sete igjen. 

---- o ---- 
 
TOR OLAV GYA (SP) foreslo slikt tillegg: 

”I delingssaker som er etter både jord- og plan- og bygningsloven skal det kun betales 
halvt gebyr av jordloven for.” 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Gyas tilleggsforslag falt med 10 stemmer mot 1 stemme for (SP). 
 
PTU-037/12 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller slik til kommunestyret: 
 
Eigersund kommune vil ilegge et behandlingsgebyr på kr 5000 i alle konsesjonssaker 
ved erverv av fast eiendom og 2000 kr i alle delingssaker etter jordloven i saker 
innkommet etter 31.12.2011. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
TOR OLAV GYA (SP) foreslo slikt tillegg: 

”I delingssaker som er etter både jord- og plan- og bygningsloven skal det kun betales 
halvt gebyr av jordloven for.” 

 
 
Votering: 
Innstilling til planteknisk utvalg vedtatt med 22 mot 9 stemmer for Gyas forslag. (Terje 

Jørgensen jr.(H) + Harald Oddsen Havsø (H) + Anja Hovland (H) + FrP + SP) 
 
 
KS-009/12 Vedtak: 
 

Eigersund kommune vil ilegge et behandlingsgebyr på kr 5000 i alle konsesjonssaker 
ved erverv av fast eiendom og 2000 kr i alle delingssaker etter jordloven i saker 
innkommet etter 31.12.2011. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
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010/12: Godkjenning av utbyggingsavtale del av gnr. 60 bnr. 1, Hellvik  
 

Rådmannens forslag til vedtak 19.01.2012: 
 
Planteknisk utvalg innstiller til Kommunestyret: 
 
Forslag til utbyggingsavtalen mellom Aktiv Eiendomsutvikling AS og Eigersund kommune, for 
utbygging på del av gnr. 60, bnr 1, Hellvik, datert 19.01.12, godkjennes.  
 
 
13.03.2012 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-038/12 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller til Kommunestyret: 
 
Forslag til utbyggingsavtalen mellom Aktiv Eiendomsutvikling AS og Eigersund 
kommune, for utbygging på del av gnr. 60, bnr 1, Hellvik, datert 19.01.12, godkjennes.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 Bjørn Carlsen (H) gjorde oppmerksom på at det ikke kunne dreie seg om en revidering iom 

at saken ikke har vært godkjent. 
~ o ~ 

  
Votering: 
Innstilling til planteknisk utvalg enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-010/12 Vedtak: 
 

Forslag til utbyggingsavtalen mellom Aktiv Eiendomsutvikling AS og Eigersund 
kommune, for utbygging på del av gnr. 60, bnr 1, Hellvik, datert 19.01.12, godkjennes.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 

011/12: Revidert utbyggingsavtale, gnr. 13 bnr. 27 - Terlandsstykket  
 

Rådmannens forslag til vedtak 20.01.2012: 
 
Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
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Forslag til revidert utbyggingsavtalen mellom Aktiv Eiendomsutvikling AS og Eigersund 
kommune, for utbygging på Terlandstykket, del av gnr. 12, bnr 2 og gnr. 13, bnr. 27, datert 
19.01.12, godkjennes.  
 
 
13.03.2012 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
BJØRN REIDAR BERENTSEN (AP) foreslo slikt utsettelsesforslag: 

”Saken utsettes og sendes tilbake til administrasjonen for å få en ny avtale for hele 
planområdet fremlagt.” 

 
 
Votering utsettelsesforslag: 
Berentsens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens innstilling kom dermed ikke til votering. 
 
 
PTU-039/12 Vedtak: 
 

Saken utsettes og sendes tilbake til administrasjonen for å få en ny avtale for hele 
planområdet fremlagt. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Ordføreren foreslo slikt vedtak: 

”Saken trekkes fra sakskartet da den ikke er ferdig behandlet i planteknisk utvalg.” 
 
 
Votering: 
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-011/12 Vedtak: 
 

Saken trekkes fra sakskartet da den ikke er ferdig behandlet i planteknisk utvalg. 
 
Vedtaket er enstemmig.  
 
 

012/12: Årsplan for kontrollutvalget 2012  
 

Sekretariatets forslag til vedtak 01.12.2011: 
 
1.  Kontrollutvalget vedtar den fremlagte årsplanen for 2012.  
 
2. Årsplanen oversendes kommunestyret til orientering.  
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12.12.2011 Kontrollutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Sekretariatets forslag enstemmig vedtatt. 
 
KON-034/11 Vedtak: 
 

1. Kontrollutvalget vedtar den fremlagte årsplanen for 2012.  
 

2. Årsplanen oversendes kommunestyret til orientering.  
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Kontrollutvalgets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-012/12 Vedtak: 
 

Saken tas til orientering. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
  
 
 

013/12: Leder og stedfortreder av barnevernet  
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 28.02.2012: 
 
Følgende personer, i rekkefølge, gis funksjonen som fungerende stedfortreder for leder for 
barnevernet med ansvar for oppgaver etter lov om barnevernstjenester av 17. juli 1992 nr. 
100: 

1. Barnevernsleder Tove Ørsland. 
2. Fagkoordinator Anne Bodil Surdal.  
3. Fagkoordinator Berit Kopprud. 
4. Fagkoordinator Kari Anne Bergøy. 
 
I barnevernsleders permisjon: 
5. Konstituert fagkoordinator barnevernskonsulent Gunn Helen Ege. 

 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
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Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-013/12 Vedtak: 
 

Følgende personer, i rekkefølge, gis funksjonen som fungerende stedfortreder for leder for 
barnevernet med ansvar for oppgaver etter lov om barnevernstjenester av 17. juli 1992 nr. 
100: 

1. Barnevernsleder Tove Ørsland. 
2. Fagkoordinator Anne Bodil Surdal.  
3. Fagkoordinator Berit Kopprud. 
4. Fagkoordinator Kari Anne Bergøy. 
 
I barnevernsleders permisjon: 
5. Konstituert fagkoordinator barnevernskonsulent Gunn Helen Ege. 

 
Vedtaket er enstemmig.  
 
 

014/12: Interpellasjon om at ordføreren ønsker å åpne opp for at 
Eigersund kommune kan drive bompengeinnkreving for å 
finansiere tunnel i Årstaddalen.  
 

Interpellasjon som legges frem  15.03.2012: 
 
Ordfører 
Torsdag 8. mars kunne vi lese i Stavanger Aftenblad at ordføreren ønsker å åpne opp for at 
Eigersund kommune kunne drive bompengeinnkreving for å finansiere tunnel i Årstadfjellet.  
Dette var et budskap som kom som et sjokk for oss i FrP, og flere av innbyggerne våre i 
kommunen.  Dette spesielt i lys av at Ordføreren i valgkampen bedyret at bompenger ikke 
skulle være et tema i gjeldende kommunestyreperiode. 
 
For å få klarhet i hva Ordføreren, og flertalls koalisjonen mener i denne saken. Ønsker vi å 
fremsette denne interpellasjonen. 
 
Egersund FrP har vært klinkende klare på hva vi mener om å iverksette bompengefinansierte 
prosjekter i Eigersund kommune.  Noe som også gjorde at vi også årsskifte 2008/2009 
samlet inn underskrifter med krav om Folkeavstemming mot bompenger i Eigersund.  Dette 
var et forslag både Høyre og Arbeiderpartiet stemte imot. 
 
Dette var etter FrP’s synspunkt veldig synd, da et eventuelt flertall for bompenger ville ha gitt 
legitimitet til finansieringsformen. 
 
Egersund Fremskrittsparti applauderte Arbeiderpartiet når de skiftet spor, og gikk inn for å 
skrinlegge landeveisrøveriet på riksveiene i kommunen vår. 
 
I kommunestyres møte 21. juni 2010 vedtok kommunestyret i sak 039/10 første punkt: 
 
”Eigersund kommune vil understreke behovet for veiløsninger som vist i Fylkesdelplanen for 
areal og transport i Dalane, men kan ikke anbefale at fylkesveier i Eigersund kommune blir 
finansiert av bompenger.” 
 
Dette var et vedtak som majoriteten i Høyre inkludert Ordføreren stemte i mot. 
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I valgkampen på et arrangement i Grandkjelleren, kunne Ordføreren bekrefte at det ikke var 
aktuelt med en ny bomdebatt i den perioden vi nå er inne i.  Dette gjorde Høyre i den saken 
var på linje med bla. FrP. 
 
 

Hvorfor går nå Ordføreren ut og åpner for ny bompengedebatt, selv etter at han har 
sagt at dette ikke skal være et tema i denne perioden ? 

 
Kan ordføreren garantere for at ikke flertallskoalisjonen vil åpne for ny 
bompengefinansierte prosjekter i denne perioden ? 

 
Hvordan tror Ordføreren at Eigersund kommune fremstår overfor høyere politiske 
instanser, når kommunen vingler i en så viktig sak ? 

 
Fremmet av Tommy Bjellås, Egersund FrP 
 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Ordføreren besvarte interpellasjonen slik: 

”Jeg takker Tommy Bjellås for interpellasjonen han har fremsatt. 
 
Det er helt riktig som Bjellås har observert, at ordføreren har uttalt seg til Stavanger 
Aftenblad og Dalane Tidende vedr Årstadfjelltunnell og mulig bompengefinansiering. 
Spørsmålet kom opp i forbindelse med Fylkesordførerens og fylkesvaraordførerens 
besøk i Egersund den 7. mars. Det var da naturlig å dra frem samferdsel som et av flere 
tema. I og med at Dalanepakken falt i 2011 er vi tilbake på stedet hvil med tanke på nye 
samferdselsprosjekter i vår kommune. Det er ikke til å stikke under en stol at trafikken 
gjennom sentrum til tider kan være ganske stor, og det må absolutt være en belastning å 
bo i Bøchmansgaten.  
 
Som et eksempel for å vise hvor stor trafikken gjennom Egersund sentrum er blitt, vil jeg 
dra fram følgende; Da første del av motorveien i Stavanger, fra Madla til Hinna ble anlagt 
på -70 tallet var ådt ca 15.000.  Nå er vi rundt det samme tallet i dag på Jernbaneveien i 
Egersund. Bare det tilsier at noe burde vært på plass. Trafikken vil heller ikke minke i 
fremtiden.  
 
Jeg registrerer at der i de siste utgavene av lokalavisen har fremkommet forskjellig syn 
på den trafikkutfordringen vi har i Egersund sentrum spesielt.  Noen synes at mitt utspill 
har vært positivt, mens andre mener noe annet. Jeg har helt bevisst ikke tatt kontakt 
med presse eller skrevet noe innlegg for å kommentere dette, da jeg visste at jeg skulle 
besvare interpellasjonen her i dag.  
 
Det som har vært aller mest gledelig med presseoppslagene er de utallige positive 
tilbakemeldingene jeg har fått direkte fra folk jeg har truffet. Det gir meg tro på at jeg har 
satt lys på en sak som mange er opptatt av. Uansett, det virker som alle, uansett for eller 
imot bompenger, er enige om at vi har en trafikkutfordring i dag, og den vil ikke bli 
mindre med tiden. Det som er forskjellen er løsningen på finansieringen for å gjøre noe 
med problemet.  
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Ordføreren har bare pekt på problemet og sagt at skal vi få gjort noe må vi bidra selv, 
det er min oppriktige mening. Ikke fordi jeg vil ha bompenger, men fordi jeg vil ha god 
vei.   
 
Vedlikeholdsetterslepet på Fylkesveiene i Rogaland beløper seg til flere milliarder 
kroner, så til å tro at noen vil gi oss 200 – 250 millioner for å bygge f. eks. en tunell 
gjennom Årstadfjell, uten å bidra med noe selv, blir som å tro på Julenissen, og han har 
jeg sluttet å tro på for lenge siden.  
 
Det er helt riktig som Bjellås sier i interpellasjonen at Høyre med dagens ordfører 
inkludert, i sin tid stemte for at Dalanepakken skulle gjennomføres som planlagt. Det 
hadde vi arbeidet med en stund og valgte å stå løpet ut, selv om vi så hvordan 
avstemmingsresultatet den gang ville bli. Valgresultatet i høst tror jeg også viste at vi 
ikke mistet velgere pga vårt standpunkt, da Høyre jo som kjent ble største parti.  
 
Når det er sagt, skal jeg være klar og tydelig til Bjellås sitt spørsmål i interpellasjonen : 
jeg var tydelig i valgkampen og sa at jeg ikke ville fronte noe bompengesak i Eigersund 
kommunestyre denne perioden, og jeg ville respektere kommunestyret sitt vedtak fra 
forrige periode. Det skal jeg stå på, men det forhindrer ikke undertegnede å tenke hva en 
skal gjøre i fortsettelsen. Som Bjellås, har også jeg et parti i ryggen å forholde meg til. 
Hvis Høyre vil ha bompengefinansiert vegutbedring som en del av sitt program til neste 
valg, skal vi fremme det der og så får velgerne avgjør. Det er en demokratisk prosess og 
det akter jeg å følge.” 

 
 
Votering: 
 
 
KS-014/12 Vedtak: 
 

Det ble ikke fattet vedtak i saken. 
 
 

015/12: Spørsmål om at det har dannet seg et bilde av at Egersund 
og Ordføreren er imot et godt kommunesamarbeid i Dalane.  
 

Spørsmål som legges frem  13.03.2012: 
 
Gjennom ulike oppslag i media har det dannet seg et bilde at Egersund og Ordføreren er 
imot et godt kommunesamarbeid i Dalane. Det gis et inntrykk av at Eigersund kommune med 
ordfører i spissen bl.a mener at Dalanerådet er lite formålstjenlig og vil helst kutte ut hele 
støtten til dette interkommunale rådet.  Det var og dette flertallet i kommunestyret bestående 
av H og Ap vedtok i mindretallets stemmer i budsjettet for 2012.03.13 
 
Eigersund er den største kommunen i regionen og det må kunne forventes at kommunen ved 
ordfører tar initiativ til å få samarbeidet inn i et bedre og mer konstruktivt spor enn det vi kan 
få inntrykk av gjennom di siste oppslagene i media. 
På Nord-Jæren snakker ikke næringsforeningen om kommunesammenslåinger, men om 
”grenseløst samarbeid”.  På hvilken måte tenker ordføreren at han vil arbeide for et 
”grenseløst samarbeid” i Dalane? 
 
Hvilke visjoner og planer har ordføreren for samarbeidet i Dalane ?  Og hvilke områder 
tenker ordføreren at det er ønskelig med et kommunesamarbeid. 
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19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Ordføreren besvarte spørsmålet slik: 

”Jeg takker Jon Aarsland for spørsmålet han tar opp. 
 
Ordføreren har et ønske og en intensjon om at kommunene i Dalane skal samarbeide på 
beste måte for alle fire kommunene. Det har og vært utgangspunkt for min deltakelse i 
Dalanerådet.  
 
Jeg registrerte at pressen skrev at ordføreren var unnvikende og ikke ville ta posisjoner 
ved konstitueringen av Dalanerådet i høst. Det som er sannheten var at det forelå en 
innstilling på de forskjellige postene. Eigersund hadde hatt lederen i forrige periode, og 
da hadde det nok ikke skapt et godt klima om vi igjen forlangte å få vervet som leder av 
Dalanerådet, et verv som tradisjonelt går på omgang. Eigersund fikk inn Solveig Ege 
Tengesdal som representant i referansegruppen for Dalane Studiesenter og hun ble 
vara til styret for Familievernkontoret. Unn Therese Omdal ble innvalgt i styringsgruppen 
for Jøssingfjordsenteret. At vi påtar oss disse vervene er et eksempel på politisk prioritet 
fra Eigersund sin side. Dette er viktige posisjoner og jeg er glad for at Eigersund fikk 
besette dem.  
 
Som sagt, det har vært, og vil være ordførerens intensjon å bidra til et godt samarbeid i 
Dalane. Når det er sagt har det ikke vært like enkelt å få til. Undertegnede var den som 
dro opp og fikk til en samlet, ens uttalelse til KVU  høringen om fremtidig E39 fra Ålgård 
til Søgne. Jeg syntes det var viktig at vi var samstemte her, og ikke minst at vi var i takt 
med Rogaland Fylkeskommune. Da står saken seg sterkere. Uttalen ble dessverre ikke 
enstemmig vedtatt, men den er sendt inn da alle ordeførerne først var enige om 
uttalelsen,for så i ettertid å gå tilbake på det en har vært enig om.   
 
Ordføreren har også frontet planene for Motorsportanlegget på Kroheia i Sokndal, både i 
Fylkestingsgruppen og jeg har møtt på møter med utbyggerne, både i Sokndal og her i 
Egersund, alt i samarbeidets ånd. Det samme er tilfellet for Jøssingfjordsenteret. Dette 
har også ordføreren benyttet anledningen til å snakke varmt om i de fora der det passer. 
Jeg er av den oppfatning at det som er godt for de andre Dalanekommunene, og 
Sokndal spesielt, og er godt for Eigersund.  
 
Det som ordføreren har stilt spørsmål om er samarbeidsFORMEN. Er Dalanerådet en 
riktig organisering? Det koster en del for Eigersund kommune å være med i Dalanerådet. 
Og får vi igjen for det vi betaler? Jeg vet at kommunene på Jæren er organisert i et 
Jærråd, der ordfører, varaordfører og rådmenn møtes. Felles utfordringer, problemer og 
forslag til gode løsninger og samarbeid tas opp, og denne organiseringen fungerer veldig 
fint for dem. Dessuten er det ikke kostnader forbundet med Jærrådet i det hele tatt. De 
velger en leder som kaller inn og rådmann i ”lederkommunen” er sekretær. Så enkelt kan 
det gjøres og så effektivt kan det vær.  
Slike tanker har jeg gjort meg også når det gjelder oss i Dalane. Mer effektivt og mindre 
kostnader.  
 
Vi har en felles næringssjef i Dalane, på deling med de andre kommunene. Samtidig 
opplever vi at en av våre tre naboer har egen næringssjef i tillegg, og det er kommet 
signaler fra Næringsforeningen i en annen kommune om at de og vil ha sin egen 
næringssjef. Er dette noe vi i Eigersund bør tenke på? Forslag til svar får vi 
forhåpentligvis i en sak som rådmannen i Eigersund skal fremme før sommeren.   
 
Som sagt har jeg ingen tanker om ikke å samarbeide med våre naboer. Det tror jeg 
heller ikke våre naboer har hatt inntrykk av etter de møtene vi har hatt.  
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Når det gjelder fremtidige samarbeidsformer er jeg veldig åpen for det som måtte 
komme.   
I nær fremtid skal jeg i et møte med de tre ordførerne hvor vi skal diskutere noen meget  
spennende samarbeidsformer og samarbeidsoppgaver, men da dette foreløpig er på 
tenkestadiet finner jeg det ikke rett å gå i detalj på det nåværende tidspunkt.  
 
I fremtiden mener jeg at vi og bør ha blikket rettet mot Nord-Jæren og 
Stavangerområdet. Det er der mange fremtidige arbeidsplasser vil ligge, og det er slik 
jeg tenker når jeg utallige ganger har snakket om dobbeltspor fra Egersund til Sandnes. 
En slik tilknytning til Nord-Jæren vil garantert også gi ringvirkninger til våre gode naboer i 
Dalane.” 

 
 
Votering: 
 
 
KS-015/12 Vedtak: 
 

Det ble ikke fattet vedtak i saken. 
 
 

016/12: Morpheus AS - Flytting av skjenkebevillingen fra Strandgt. 
60 til Storgaten 14  
 

Rådmannens forslag til vedtak 19.03.2012: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
1. Skjenkebevilling for øl, vin og brennevin tilhørende Morpheus AS i Strandgaten 60 

godkjennes overflyttet med samme konsept, jfr. søknad datert 31.01.2012, til nye 
lokaliteter i Storgaten 14. 

 
2. Skjenkestyrer blir som før: Athanasios Bozanis  
      Stedfortreder blir som før:Cerine A. Stokknes. 
 
3. Bevillingsperioden er foreløpig frem til 30.06.2012 
 
 
19.03.2012 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 

Saken ble enstemmig satt på sakskartet ved møtets start. Begrunnelse for at saken må 
ettersendes: 
Søknaden ble levert kommunen 31.1.12. Søker ble av administrasjonen forespeilt at 
ordføreren kunne gi en midlertidig skjenkebevilling frem til ordinær fornying av 
skjenkesøknaden. Når saksbehandler fikk saken ble det klart at dette ikke var mulig fordi 
muligheten for midlertidige skjenkebevillinger var knyttet til ordningen med direktevalgt 
ordfører og således ikke gjelder lengre. 
 
Søker vil kunne få et økonomisk tap med bakgrunn i kommunens behandling av saken 
dersom saken skal utsettes til kommunestyrets april-møte. Det anbefales derfor at saken 
behandles på dette møtet som en ny sak. 
 
Dersom kommunestyret ønsker å få mer tid til å behandle saken, kan punkt 3 i innstilingen 
endres til følgende 
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3. Bevillingsperioden er foreløpig frem til 24.04.2012 
 
Saken settes deretter opp som ordinær sak til neste kommunestyremøte 23. april 2012. 

~ o ~ 
  
Tom Harry Albertsen (FrP) foreslo slikt vedtak: 

”Nytt punkt 4: Tilleggssøknad om uteservering i krysset Storgaten – Kirkegaten 
godkjennes ikke.” 

  
 
Votering: 
Rådmannens innstilling med Albertsens forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-016/12 Vedtak: 
 

1. Skjenkebevilling for øl, vin og brennevin tilhørende Morpheus AS i Strandgaten 60 
godkjennes overflyttet med samme konsept, jfr. søknad datert 31.01.2012, til nye 
lokaliteter i Storgaten 14. 

 
2. Skjenkestyrer blir som før:  Athanasios Bozanis  

       Stedfortreder blir som før: Cerine A. Stokknes. 
 

3. Bevillingsperioden er foreløpig frem til 30.06.2012.  
 

4. Tilleggssøknad om uteservering i krysset Storgaten – Kirkegaten godkjennes ikke. 
 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
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